
Fællesbestyrelsen – Stauning Helhed 

Dagsorden 

Bestyrelsesmøde: torsdag d. 30. nov. 2023 kl. 16.45 – 19.15 

Mødeleder: Line 

Referent: Lena  

Mad: Tina/Thomas 

Afbud:  

1. Tidspunkt 16.45 – 17.30 

Lena Werner - RKSK - økonomi  

• Skole - budgetter 2023+2024 samt regnskab 2021+2022 
• Børnehuset - budget 2023+2024 

o Lena Werner har gennemgået regnskab samt budget og besvaret spørgsmål. 

Til drøftelse: 

2. Tidspunkt 17.30-17.50 

Lisbeth/Inger - midlertidig løsning undervejs i Thorkilds sygemelding 

• Generelt 
Inger sikrer, at informationer til skoleledere, bliver formidlet videre hertil. Inger sparer med Lisbeth. 

• Principper 
Bestyrelsen sætter ikke revidering af flere principper i gang. Lærerne skal godkende de allerede 
reviderede principper. 

• RKSK 
• Økonomi 
• Anti-mobbe-strategi 

Der er udarbejdet materiale fra elever og lærer. Punktet kommer på igen til næste møde. 
• Fælles møde med Rk. Mølle, Borris, Faster-Astrup og Stauning - aftalt til feb. 2024 

Samarbejde om især overgangen fra oplandsskoler til overbygningen. Mødet er foreløbigt udsat. 
Arrangementer mellem børnene fortsætter (Floor ball turnering). 

 

Til drøftelse/orientering: 

3. Tidspunkt 17.50-17.55 

Godkendelse af referat 

4. Tidspunkt 17.55-18.15 

Nyt fra: 

• Elevrådet 

 



• Formanden: 
• Folkeskolernes Samråd d. 9/11 kl. 19-21 på Nr. Vium-Troldhede Skole (Agnethe og 

Majbritt) 
Kommer på til januar mødet 

• Dialogforums-møde d. 13/11 kl. 19-21 på Innovest (Charlotte og Solveig) kommer på til 
januar mødet. 

• Møde med Holmsland d. 10/10 kl. 19.00 for at fortælle om én fællesbestyrelse (Agnethe 
og Solveig).  
Fortalt om vores erfaringer. 

• Referat (internt/ekstern) 
Drøftelse 

• Forældrevalgte: 
På næste møde kommer Johanne med et forslag til et årshjul. 

 
• Personalet:  

• Stauning Skole (medarbejderrep.) 
Orientering om afholdte skolehjem-samtaler. Skolefest og tværsuge er gået godt. 

• Børnehaven og SFO (medarbejderrep.)   
Julehygge i børnehuset. Børnehaven har været ude og hente juletræer. Alle ugler bliver 
snart sprogvurderet. Samtaler omkring udvikling, trivsel og skolestart i løbet af 
december/januar. 
SFO: Der laves julegaver. Vi har været en tur i streetpark. Med til samtaler i 0. klasse. 

 
• Ledelsen (herunder børnetal/elevtal samt trivsel):  

• Dagtilbudsleder 
GDPR-kursus er gennemgået på personalemøde.  
Hele personalegruppen har været på førstehjælpskursus. Line (vuggestuen) skal på 
højskole.  
Spørgsmål fra bestyrelsen: Spejderhus - vi har tjekket op på brugen af spejderhuset, nøgle, 
rengøring osv. 
Bestyrelsen ønsker mere på Facebook, også fra dagligdagen.  
Bål og maddage: Charlotte har snakket med personalet og tænker det ind, hvor det giver 
mening (højtider, emner mv.).  

• Skoleleder 
Orientering om kerneopgaven. Dette kommer på næste møde. Skoleudviklingssamtale. Vi 
har ikke fået datoen endnu. 

 

Til orientering/drøftelse: 

5. Tidspunkt 17.50-18.00 

• Charlotte - foldere, som udleveres ved opstart i vuggestue/børnehaven/SFO’en og feedback på 
disse 

• Rart med en folder, der fortæller om hverdagen i Børnehuset. Johanne sætter det op, så alle 
folderne får samme set up. 

Til drøftelse: 

6. Tidspunkt 18.00-18.15 

Solveig - suppleringsvalg med frist d. 1. dec. 2024 herunder nye roller 



• Peter stræde har tiltrådt bestyrelsen for det næste halve år som menigt medlem. (i stedet for Tina) 
Der skal være ordinært valg til sommer.  

• Solveig fortsætter som formand. 

Til drøftelse/orientering: 

7. Tidspunkt 18.15-18.30 

Solveig - kommende indskrivning til 0. kl. til jan. (åbent hus/informationsmøde - kontakt Lisbeth) 

Orientering om processen 

Til drøftelse/orientering: 

8. Tidspunkt 18.30-18.35 

Nyt fra Støtteforeningen 

• Sponsorløb var godt. 
• Banko 28. januar 
• Thorkild undersøger om foredrag for personalet og andre interesserede. Støtteforeningen vil betale 

for personalet. 
• Kan sf hjælpe med noget til skoleindskrivning? 

Til orientering/drøftelse: 

9. Tidspunkt kl. 18.35-18.45 

Eventuelt 

 


